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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikorra valósul meg a reptéri vasút terve? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány tavaly novemberben döntött arról, hogy a Liszt Ferenc nemzetközi repülőteret bekötik a 
kötöttpályás közlekedési rendszerbe. Ezt régóta tervezik már, többféle elképzelés is volt, de egyiket 
sem valósították meg, a repteret most busszal érhetik el a tömegközlekedők.

A Közlekedés.org Facebook-oldalán látványterveket tettek közzé a korábban már ismert 
nyomvonalról és az új ferihegyi állomásról, valamint az állomás elhelyezéséről, de nem 
részletezték, pontosan honnan származnak, illetve azt sem tudni, ezek lehetnek-e a végleges tervek.

Mosóczi László, a Nemzeti Fejlesztési Minisztérium államtitkárának az InnoRail vasúti 
konferencián tartott előadásából újabb részletek derültek ki a régóta tervezett repülőtéri vasútról. 
Fürjes Balázs, Budapest fejlesztéséért felelős államtitkár elmondása szerint pedig a gyorsvasúttal 
kapcsolatban, érvényes építési engedéllyel rendelkeznek, de a projekt csak uniós forrással együtt 
valósítható meg, ebben pedig még van tennivaló, két évre van szükség, hogy előkészítsék a 
beruházást a repülőtér területén.

Kérem Miniszter urat szíveskedjen válaszolni a következő kérdéseimre:

1.Valóban a közeljövőben megvalósul a reptéri vasút terve?

2.Ha igen akkor hol tartanak az előkészítési folyamatok?

3.Milyen elképzelések vannak az odavezető vasúti közlekedés megoldására?

4.Milyen anyagi forrásból tervezik megvalósítani a beruházást?



5.Mikorra tervezik befejezni a teljes projektet?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Ungár Péter (LMP)

Budapest, 2020. 01. 16.
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